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První letošní zasedání zastupitelů, které 
se konalo 25. ledna, s sebou nepřineslo 
jen pozitivní zprávy z oblasti investic a 
dotací, kterým se věnujeme v samostat-
ném článku, ale přítomní se dozvěděli i 
některé více či méně negativní novin-
ky o probíhajících nebo očekávaných 
událostech v našem městě. Jednou z 
nich byla i informace o petici nespo-
kojených občanů z Mírové 480, kde 
bylo město nuceno kvůli neúnosné-
mu fi nančnímu zatížení městské kasy 
zrušit hlídací agenturu. V činnosti tak 
zůstávají pouze kamery, jejichž záznam 
se v případě nutnosti dá použit a kte-
ré by mohly být v budoucnu napojeny 
na kamerový systém městské policie. 
Ta alespoň prozatím zvýšila četnost 
pochůzek v okolí. 
Ještě větší vrásky dělá starostovi Houš-

Zastupitelé jednali v poklidu, privatizace 
bude na programu až příště

Milovníci tance se po roce opět 
dočkali. 20. ledna odstartovala pleso-
vá sezóna, která bude ovšem opět o 
něco chudší než ta předchozí. Nebýt 
tří maturitních plesů, byl by pohled 
na letošní seznam bálů opravdu nepo-
vzbudivý. Marně byste v něm hledali 
maškarní ples pořádaný politickým 
seskupením NEZ, nekoná se Lázeň-
ský ples a nezatancujete si ani na plesu 
Kabelu 1, který mnozí považovali za 
nejzdařilejší ples loňského roku. 
Protože maturitní plesy patří hlavně 
maturantům a jejich blízkým a na 
ples porcelánky se běžný smrtelník 
dostane také jen stěží, je v Klášterci 
letos jen málo příležitostí, jak před-
vést novou plesovou róbu a pro-
tančit střevíčky. První z nich byla 
20. ledna na Plese seniorů, který je 
jednou z tradičních akcí v zimním 
kulturním kalendáři. Průběh toho-
to plesu se příliš nemění. Setkávají 
se na něm staří známí, doprovodný 
program zajišťuje rok co rok taneč-
ní soubor STYL manželů Novot-
ných a až do loňského roku se na 
něm tancovalo na polky a valčíky v 
podání kladenské Heligonky. Letos 
ovšem hráli kláštereckým senio-
rům Staropražští heligonkáři Ště-
pána Kozáka. A soudě podle velké-

ho zájmu o nabízená „cédéčka“ se 
kapela trefi la přítomným do noty.
Druhým a zároveň posledním led-
novým plesem byl Ples města. Únor 
bude patřit maturitním plesům, 
dětskému karnevalu a plesu por-
celánky. Teprve v březnu dostanou 
příležitost si zatancovat i ti ostatní. 
Chystá se Ples sportovců a Divadel-
ní ples. Posledně zmiňovaný ale není 
plesem v tom pravém smyslu slova 

a bývá spíš hodně veselou zábavou 
„šmrncnutou“ bohémskou ležér-
ností, která smokingům a botám na 
jehlovém podpatku příliš nepřeje. 
Doufejme, že se v příštím roce urodí 
plesů o trochu víc. Naději dávají slova 
Jany Oudové, že si pořadatelé plesu 
Kabelu 1 dávají pouze pauzu a šetří 
síly i fi nanční prostředky na příští rok, 
kdy chystají ples ještě velkolepější a 
povedenější.                                     -lara-

Kamerový systém je plně v provozu

V úterý 30. ledna byl na služebně městské policie ofi ciálně spuštěn městský kamerový systém, který v současné době 
zahrnuje čtyři kamery.  Slavnostní události se zúčastnili kromě zástupců města - starosty Houšky, místostarosty Ing. 
Stehlíka a zástupce investic Vlastimila Dokoupila, také ředitel okresního ředitelství PČR plukovník JUDr. Ivan Řehůřek, 
zástupce zhotovitelské fi rmy MAXPROGRES Ing. Stuchlík, vedoucí obvodního oddělení PČR v Klášterci nadporučík 
Zmrhal a jeho zástupce nadporučík Kohout, velitel městských strážníků ze sousední Kadaně a jeho zástupce a Petr Auf, 
ředitel SBD Klášterec, na jehož budovách jsou kamery umístěny. Velitel městské policie Petr Hörbe seznámil všechny 
pozvané hosty s fungováním celého systému, jeho obsluhou a využitím v praxi. Podrobnější informace o kamerovém 
systému v Klášterci nad Ohří přineseme v příštím vydání Kláštereckých novin.                                                                 -lara-

Plesová sezóna bude letos skromná

kovi situace v objektu bývalé porce-
lánské ubytovny v ulici Pražská. Jejím 
vlastníkem se stala pražská fi rma, 
která začala zdejší garsonky pronají-
mat. Podle starosty Houšky od té doby 
„před domem parkují auta se značkou 
Annabergu a z oken vykukují nepři-
způsobiví občané“. A Miřetice, které se 
zdály být už z nejhoršího venku, mají 
opět problém. Město proto uvažu-
je, že by od fi rmy dům odkoupilo a v 
jeho prostorách zřídilo buď tzv. star-
tovací byty pro mladé rodiny, nebo ho 
využilo pro rozšíření domova důchod-
ců. Starosta Houška pouze litoval, že 
město o prodeji nevědělo dřív, protože 
částka 3 miliony, kterou za bývalou 
ubytovnu zaplatila pražská fi rma, by 
byla pro město přijatelná. V současné 
situaci město nemá na dění v domě a 
na složení jeho nájemníků žádný vliv. 
Majitel objektu sice vznesl žádost, aby 
v objektu prováděla kontrolu městská 
policie, ta má ale podle starosty úplně 
jinou náplň práce než hlídat soukromý 
objekt. Navíc se městská policie v sou-
časné době potýká s nedostatkem stráž-
níků. Před koncem loňského roku dva 
strážníci odešli  a doposud se nepoda-
řilo obnovit původní stav. Podle velitele 
MP Petra Hörbeho je  paradoxně jed-
ním z důvodů klesající nezaměstnanost 
ve městě, kdy řada případných uchaze-
čů o práci u městské policie dá přednost 
práci na průmyslových zónách. I kvůli 
tomu je další rozšíření kamerového sys-
tému nezbytné. Starosta ujistil přítom-
né, že žádost o dotaci na ve výši 700 tisíc 
korun na další kamery už byla podána.
V samotném závěru zasedání přidali 
svou špetku do mlýna i ostatní zastu-
pitelé. Karel Pech upozorňoval na řadu 
bezdomovců, kteří se potulují v okolí 
Rašovic, kde přespávají v početných 
bunkrech. Lidé z vesnice mají strach 
a navíc se začalo ztrácet železo a šrot 
ze zahrad. Podle komisaře Zmrhala je 
ovšem tato situace všeobecným jevem, 
kterého nejsou ušetřeni ani obyvatelé 
měst, kde se bezdomovci v zimě stahují 
do útrob panelových domů a kromě 
nepříjemného zápachu mají na svědo-
mí občas i vykradené sklepy.
Ivan Dimun a Vladimír Klíma zase 
poukazovali na stav veřejného osvět-
lení, které poslední dobou vykazuje 
stále více poruch a vyžádá si zřejmě v 
budoucnu rozsáhlou a fi nančně nároč-
nou rekonstrukci. 
I když přišly na řadu některé spor-
né body, bylo lednové zastupitelstvo 
relativně klidné. O to bouřlivější bude 
zřejmě to příští, které se uskuteční v 
březnu. Na pořadu jednání bude totiž 
prodej městských (dříve státních) bytů. 
Protože se jedná o věc, která se dotýká 
velkého množství občanů našeho měs-
ta, budeme se jí v následujících vydá-
ních Kláštereckých novin podrobně 
věnovat.                                             -lara-

Uzávěrka příštího čísla je
9.února 2007

Nové číslo
Kláštereckých novin
vyjde 14.února 2007

Na místě, kde stávala stará porce-
lánka, se před několika dny obje-
vily těžké stavební stroje. Po pěti 
letech čekání tu společnost Lidl 
začala stavební práce pro výstav-
bu supermarketu.  Jeho výstavbu 
dlouho brzdil nevyřešený způsob 
nájezdu k obchodnímu středisku 
ze silnice E13. Nejprve se uvažo-
valo o odbočovacím pruhu. Tento 
způsob řešení se ale nelíbil Ústec-
kému kraji, který jej považoval 
za nedostatečný. Vedle Lidlu zde 
má  totiž v budoucnu stát i Tesco 
a počet aut, které se zde budou 
pohybovat a provádět odbočo-
vací manévry, výrazně stoupne. 
Dalšími uvažovanými variantami 
jsou světelná křižovatka a kruho-
vý objezd. Město Klášterec hájí 
spíše „kruhák“. Podle Ing. Stehlíka 
má tento způsob řešení několik 
kladů. Za prvé je kruhový objezd 
v místech, která bezprostředně 
sousedí s historickým jádrem 
města, architektonicky vhodněj-
ší. Za druhé leží jeho fi nancování 
plně za bedrech společnosti Lidl. 
V případě světelné křižovatky by 
tato společnost hradila pouze 
výstavbu křižovatky jako takové 
a instalaci světel by mělo na sta-
rosti město, přičemž investice do 
světelné signalizace by se mohly 
vyšplhat až na 5 milionů korun. 
V předchozích měsících proběhl 
nový bezpečnostně dopravní audit, 
jehož výsledky by měly posloužit 
Dopravnímu inspektorátu a Ředitel-
ství silnic a dálnic ke zvolení výsled-
né varianty. Konečné slovo by mělo 
padnout na jednání všech zaintere-
sovaných orgánů, které se uskuteční 
v tomto týdnu. Podrobnější informa-
ce  přineseme v dalším čísle Klášte-
reckých novin.                            -lara-

Lidl zahájil stavební práce.
Otevírat chce na podzim
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Hlídka MP musela vyjet k údaj-
ně zmlácenému muži u restaurace 
Ohře v Miřeticích. Toho poslé-
ze opravdu našla ležícího mezi 
zaparkovanými vozy. Po rychlém 
ohledání však zjistila, že k žád-
nému napadení zřejmě nedošlo 
a muž jen spí. Po jeho probuzení 
on sám popřel, že by ho někdo 
napadl a naopak potvrdil prvotní 
domněnku strážníků, že ten večer 
to opravdu přehnal s alkoholem. V 
tomto případě však měl štěstí, že 
si ho občané všimli, protože jeho 
život mohl být opravdu ohrožen. 
Třeba tím, že by umrzl. Po ujiš-
tění, že muži kromě teplé postele 
nic nechybí, strážníci dotyčného 
nasměrovali do místa bydliště.

Smůla, nedbalost? Jak jinak 
nazvat chování majitelky psa, 
která přes  několikeré upozorně-
ní a řešení za přestupek ze strany 
hlídkujících  strážníků nevodí své-
ho psa na vodítku, čímž porušuje 
ustanovení platné vyhlášky. Vzhle-
dem k opakovanému prohřešku 
z její strany, byla věc postoupena 
správnímu orgánu.

Dva mladé bezdomovce přistih-
la hlídka MP v zámeckém parku, 
jak se pod letním kinem zabydleli 
ve zbytku starého sklepení. Ale jako 
„samozvolení nájemníci“ se ke své-
mu ilegálnímu příbytku chovali dost 
macešsky. Nejen že s udržováním 
pořádku si vůbec hlavu nelámali, ješ-
tě zde navíc požívali omamné látky. 
Strážníci je z místa nekompromisně 
vykázali, ale ještě předtím, než ho 
bezdomovci opustili, museli uklidit 
nepořádek, který zde stačili udělat.

Velitel MP Petr Hörbe

MP informuje

PŘIŠLO NA NAŠI ADRESU

V dobách „rudých zítřků“ jsem si často kladl otázku: 
být minoritou, či nebýt a zahloubám-li se do rodo-

kmenů mých předků o tři generace a tři staletí vzad, pokaždé zjistím, že můj 
dědeček byl viržínský farmář z Manangalu a jeho dcera (moje matka) byla 
také odkojená viržínskou kukuřicí a tabákem. Jenom já a má sestra jsme 
měli tu kliku (či smůlu), že si maminka našla moravského ogara ze Zlínska. 
Takových kříženců z různých koutů světa zaručeně běhá po našem Podkrušno-
hoří celá armáda, ale nepotkal jsem jediného, který by postrádal nějaký výbor 
pro národnostní menšiny. Dnes se ho snaží vytvořit jeden městský úřad za dru-
hým. Budeme nejspíš hodně bohatý region, když si dovolíme rozšiřovat resorty 
o další úřednický nocleh pro pár byrokratů starajících se o fl ákače, kteří se nedo-
káží vypořádat se svou minoritou, případně barvou kůže.
Přežil jsem dva režimy a dvě ústavy republiky a jedno zůstalo stejné. 
Všichni jsme si rovni! Někdo možná rovnější, ale od toho jsou tu záko-
ny, aby se ti rovnější zařadili zpět mezi ty rovné. Nač potom stavět úřad 
pro něco, co nemá smysl?
Co takto vytvořit i výbor pro tzv. majoritu? Byl by to stejně hloupý čin jako 
vznik výboru pro národnostní menšiny. Ba co víc, zde by to už, dle demokratů a 
kosmopolitů, zaručeně zavádělo rasovým podtextem.  Mýlím se snad? 

V. Cekota

Že je v našem městě gymnázium, už 
většina obyvatel zaregistrovala. Pod 
zkratkou GSOŠ se kromě gymnázia 
ukrývá ale ještě jedna střední škola. 
Jde o střední odbornou školu, která 
nabízí žákům 9. tříd základních škol 
studium v oboru sociálně-správní 
činnost. Stejně jako v případě gym-
názia jde o čtyřletý studijní cyklus 
zakončený maturitní zkouškou.
Kromě všeobecného základu získávají 
studenti této školy odborné znalosti 
z oblasti sociální politiky, sociální péče, 
psychologie, zdravotní nauky, práva, 
ekonomiky, sociálního zabezpečení 
apod. Ve výuce se užívají i alternativní 
způsoby práce se studenty – skupino-
vá práce, užití terapeutických tech-
nik, drama. Vyučování doplňuje řada 
odborných exkurzí – do Armády spá-
sy, kojeneckého ústavu, ústavů sociál-
ní péče, vězení, psychiatrické léčebny, 
K-centra, peněžních ústavů apod. Ve 
škole se pravidelně konají přednášky 
odborníků na téma zdravotního pojiš-
tění, drogových závislostí, šíření HIV a 
AIDS, anorexie, bulimie atd. 
Studenti jsou v průběhu školního roku 
zapojeni do celé řady projektů, jejichž 
cílem je rozvoj mravních vlastnos-
tí žáků, jejich sociálních dovedností, 
empatie a altruismu. Každoročně se 
zúčastňují charitativní akce Srdíčkový 
den, celoročně realizují projekt Srdce na 
dlani, v roce 2006 se zapojili do sbírkové 
akce Stužkový den, podílejí se na pro-
gramech prevence sociální patologie.

Součástí výuky je ve 2., 3. a 4. ročníku 
souvislá odborná praxe v institucích 
sociální správy a zařízeních sociální 
péče v regionu (např. na úřadech prá-
ce, kontaktních místech, v domovech 
důchodců, praktických školách, u pro-
bační a mediační služby apod.)
Po složení maturitní zkoušky mohou 
absolventi působit jako pracovníci 
v sociálních službách nebo pokračo-
vat v dalším studiu na vyšších odbor-
ných školách i na vysokých školách 
v bakalářských nebo magisterských 
studijních programech.

Cílem výchovy a vzdělávání v sociál-
něsprávním oboru je student s adekvát-
ní úrovní všeobecného přehledu, vyba-
vený dostatečnou základnou odborných 
znalostí i praktických zkušeností, mladý 
člověk se smyslem pro zodpovědnost, 
rozvinutými morálními vlastnostmi, 
sociálním cítěním a eticky uspořádaný-
mi hodnotovými preferencemi. 
Pokud máte mladého muže či slečnu 
v 9. třídě, může být přihláška na  tento 
obor tou správnou volbou. Zájem o kva-
lifikované sociální pracovníky totiž stále 
narůstá.                Mgr. Olga Horáková

Co možná nevíte o GSOŠ v Klášterci n.O.

Hledáme pracovníka údržby – elektrikáře
Požadavky: platná Vyhláška č.50, minimálně § 6

Pracoviště: Pittsburgh Corning CR, Zóna Verne, Klášterec nad Ohří
Kontakt: p. Hrdý Roman, tel. 723 822 152

Být minoritou, či nebýt?

AUTOŠKOLA - ING. JAN CHVÁTAL

Upozorňujeme organizace a řidiče na zákonnou povinnost absol-
vovat školení a přezkoušení řidičů, kterých se to týká. Povinnost 
absolvovat školení mají i řidiči osobních a dodávkových vozidel. 
Toto nařizuje zákoník práce, nařízení vlády aj. Povinnost absolvo-
vat zdokonalování odborné způsobilosti mají řidiči vozidel:
- vybavených zvláštním zařízením a majákem
- nákladních vozidel, autobusů a taxi

chvatal@ktkadan.cz    Fax: 474 342 474

Tito řidiči absolvují také povinné přezkoušení a bude jim pro-
dlouženo či vystaveno nové osvědčení profes. způsobilosti.
Školení absolvujete v prostorách autoškoly v Chomutově, Kadani 
nebo ve Vašich odpovídajících prostorách.
Objednávky na školení: 

Přezkoušení policistů a řidičů záchranných složek provede:
pověřená zkuš. komisařka Ministerstva dopravy ČR Ing. Olga Chvátalová
Přezkoušení řidičů nákladních vozidel provede:
pověřený zkušební komisař Ministerstva dopravy ČR Ing. Jan Chvátal

Nový zákon č. 411/205Sb., který platí od 1.7.2006, říká ... říze-
ní motorového vozidla bez držení platného osvědčení profes-
ní způsobilosti řidiče je potrestáno 5 body, ve správním řízení 
pokutou 5 - 10 000,- Kč a zákazem řízení od 6 do 12 měsíců.

VÝBĚROVÉ ŘÍZENÍ

 

TAJEMNÍK
MĚSTSKÉHO ÚŘADU V KLÁŠTERCI NAD OHŘÍ

v souladu se zákonem 312/2002 Sb., o úřednících samosprávných celků
vypisuje výběrové řízení na pozici

VEDOUCÍ EKONOMICKÉHO ODBORU
s místem výkonu práce na Městském úřadě v Klášterci nad Ohří

Město Klášterec nad Ohří hledá do týmu Městského úřadu samostatného, iniciativního 
a dynamického uchazeče na pozici vedoucího ekonomického odboru.
Požadujeme:
 ■ VŠ vzdělání ekonomického směru 
 ■ státní občanství ČR, popřípadě občanství cizího státu s trvalým 
    pobytem na území ČR
 ■ bezúhonnost
 ■ 18 let věku
 ■ znalost jednacího jazyka – český jazyk
 ■ zodpovědnost a pečlivost
 ■ schopnost jednání s lidmi
Nabízíme:
 ■ zajímavou a tvůrčí práci v dynamicky se rozvíjejícím městě 
 ■ možnost získání služebního bytu
Obsah přihlášky:
 ■ jméno, příjmení a titul
 ■ datum a místo narození 
 ■ státní příslušnost
 ■ místo trvalého pobytu
 ■ číslo občanského průkazu nebo číslo dokladu o povolení k pobytu, jde- 
    li o cizího státního občana
 ■ datum a podpis
Obsah přihlášky:
 ■ strukturovaný životopis
 ■ výpis z rejstříku trestů ne starší 3 měsíců 
 ■ ověřená kopie dokladu o nejvyšším dosaženém vzdělání
 ■ kopie dokladů, které osvědčují další znalosti
 ■ lustrační osvědčení

Přihlášku s veškerými náležitostmi v obálce označené „NEOTVÍRAT VŘ VEKO“
podávejte poštou nebo osobně v podatelně městského úřadu na adrese:

Městský úřad Klášterec nad Ohří, náměstí E. Beneše 85, 431 51  Klášterec nad Ohří
nejpozději do  16.února 2007 

Zdá se, že ani v letošním roce se Kláš-
terci nevyhne stavební ruch. Nebude se 
sice jednat o tak velké a fi nančně nároč-
né investice jako v případě rekonstruk-
ce náměstí a výstavby lázní, ale přesto se 
tyto plánované projekty mohou usku-
tečnit jen s pomocí získaných dotací a 
sponzorských darů. O dalších úspěších 
našeho města ve sportu zvaném „boj o 
dotace“ informovali starosta Houška a 
místostarosta Ing. Stehlík kolegy zastu-
pitele a přítomné občany na prvním 
letošním zasedání zastupitelstva, které 
se uskutečnilo 25. ledna. 
Díky 4 milionům korun od společnosti 
ČEZ se bude Klášterec moci konečně 
pustit do výstavby cyklostezky, která 
má propojit Klášterec s Kadaní.  Z plá-
novaného 11 kilometrového úseku je 
již hotová „kadaňská“ část, kterou naše 
sousední město stavělo od července 
2005. Klášterec s budováním cyklostez-
ky dosud nezačal. Jedním z důvodů byl i 
fi nančně náročný projekt lázeňské zóny. 
V současné době už ale podle Ing. Steh-
líka zahájení stavby nic nebrání. V rámci 
první etapy dojde také k opravě Rašovic-
ké lávky, na jejíž špatný technický stav si 
stěžovali občané řadu let. V letošním 
roce se tedy snad konečně dočkají.
Zlepšit by se měl také život vozíčkářů 
a jinak tělesně handicapovaných oby-
vatel města. Klášterci se totiž podařilo 
získat dotaci z Národního rozvojového 
programu mobility pro všechny na 
vybudování bezbariérové trasy. V prv-
ním kole, které se uskutečnilo v květnu 

loňského roku, sice  město Klášterec se 
svým projektem neuspělo, na podzim 
však v druhém kole už slavilo úspěch. 
460 tisíc korun z dotace a 180 tisíc 
korun z městského rozpočtu umožní 
v průběhu letošního roku vybudovat 
bezbariérové vstupy na městský úřad, 
na služebnu městské policie, do ZŠ 
Petlérská a na obvodní oddělení Policie 
ČR v Polní ulici. Kromě toho dojde také 
na bezbariérové přechody. Podle mís-
tostarosty Ing. Stehlíka se jedná pouze 
o první etapu a žádosti o peníze na bez-
bariérovou trasu bude Klášterec podá-
vat opakovaně. Z pohledu do seznamu 
přidělených dotací pro ostatní města 
je zřejmé, že Klášterec se může příště 
trochu víc „odvázat“. V tomto progra-
mu totiž nejsou  výjimkou ani dotace v 
řádu milionů.
V letošním roce by se konečně měly 
také rozhýbat stojaté vody ve věci stále 
se zhoršující situace ohledně nedostat-
ku parkovacích míst na novém sídliš-
ti. Podle starosty Houšky má město 
již vypracované projekty na výrazné 
rozšíření parkovišť v ulicích Dlouhá a 
Topolová. Za Dlouhou by mělo vznik-
nout zhruba 100 nových míst pro auta. 
Studie k parkovišti v Topolové ulici pak 
počítá zhruba s další stovkou míst. Dal-
ší nová parkoviště by mohla vzniknout 
i v Komenského ulici.
Již jen dokončovací práce pak čekají 
hřiště v areálu ZŠ Školní a dětské hřiště 
budované v rámci první etapy oddy-
chové zóny za Dlouhou ulicí.       -lara-

Nové stavby vzniknou i v letošním roce
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Jaký byl uplynulý rok 2006 ?
Květen 2006

Na krátkou návštěvu Klášterce nad 
Ohří zavítala v pátek 12. května při své 
cestě chomutovským regionem místo-
předsedkyně Občanské demokratické 
strany a poslanecké sněmovny PČR 
Miroslava Němcová, kterou v našem 
městě přivítal starosta Jan Houška a 
Petr Švejda (oba ODS). Svůj vyměřený 
čas věnovala prohlídce provozu klášte-
recké porcelánky. 

Političtí představitelé města a občané 
– převážně ti dříve narození - si na hřbi-
tově připomněli 61. výročí ukončení 2. 
světové války.

Velkou hudební show skončila ve 
středu 3. května tříletá spolupráce stu-
dentů a učitelů kláštereckého gymnázia 
se studenty a učiteli islandské, německé 
a italské školy v rámci mezinárodního 
projektu Sokrates. Zatímco v loňském 
roce se na pódiu ve velkém sále kul-
turního domu hlavně tancovalo, letos 
předvedli klášterečtí studenti GSOŠ 
spolu s žáky Základní školy praktické, 
Základní umělecké školy a Základ-
ní školy Krátká svým zahraničním 
kolegům pravdivost rčení „co Čech to 
muzikant“. 

V tělocvičně na zimním stadionů pro-
běhl za účasti starších a mladších žáků 
a kadetů z Polska, Německa, Francie a 
České republiky Mezinárodní turnaj v 
řecko-římském zápase. Klášterečtí borci 
vyhráli všechna svá klání.

Martina Baráková ze sportovního 
klubu TOTZI Klášterec vytvořila svým 
výkonem 97,5 kg nový český rekord v 
benchpressu a stala se čerstvou mistry-
ní ČR.

Ke stromům v zámeckém parku byly 
instalovány tabulky, které všem zájem-
cům poskytnou podrobné informace o 
vzácných stromech, které se zde nachá-
zejí. Tabulky vytvořili před rokem žáci 
ze ZŠ Školní v čele s panem učitelem 
Průchou. 

Fotbalový stadion se stal dějištěm již 
12. ročníku soutěže požárních družs-
tev O putovní pohár starosty města, 
jehož součástí byl i druhý závod jede-
náctidílného seriálu Krušnohorské ligy 
v požárním útoku. Počasí vyšlo jako 
obvykle na výbornou.

16. května se prohnal naším městem 
peloton Závodu míru, který byl a je 
stále jedním z nejprestižnějších a nej-
sledovanějších podniků cyklistického 
sportu.

Červen 2006
Na každoročním shromáždění dele-

gátů stavebního bytového družstva 
nebylo přes snahu některých družstev-
níků v čele s bývalým ředitelem SBD 
Jaroslavem Krejsou odvoláno předsta-

venstvo družstva.
V pořadí již páté maturitní zkoušky 

na kláštereckém GSOŠ nenarušil ani 
nečekaný výpadek internetu, který 
postihl 22. května celý region.

V parlamentních volbách odvolila 
více jak polovina voličů našeho města.

Celkem 32 „pisálků“ se přihlásilo do 

již 3 ročníku literární soutěže Pisálek, 
která se tentokrát uskutečnila na půdě 
městské knihovny pod záštitou jejího 
ředitele Martina Biši. 68 dodaných pra-
cí hodnotila čtyřčlenná porota.

Zastupitelé na svém třetím zasedání 
rozdělovali 24,5 milionů získaných z 
prodeje pozemků na IP Verne.

17. června se v areálu kláštereckého 
skateparku jel 4. z celkem 8 závodů 10. 
ročníku série Českého Skateboardové-
ho Poháru. Na závod sem zavítalo 40 
závodníků z celé České Republiky a Slo-
venska, mezi nimiž nechyběla hvězdná 
jména současné skateboardové scény.

V tomto měsíci byl ukončen rozsáhlý 

5. května se na zámku uskutečnila 
vernisáž již 9. jarního salónu klášte-
reckých výtvarníků. Ten patří spolu s 
adventním salonem k pravidelnému 
setkávání místních umělců. Příležitost 
prezentovat svá díla v zámecké gale-
rii Th un využilo devět výtvarníků, 
kteří zde vystavovali společně téměř 
čtyři desítky exponátů.

projekt ISPA Podkrušnohoří, v jehož 
rámci došlo k celkové rekonstrukci 
klášterecké čistírny odpadních vod. 
Projekt, na jehož fi nancování se spo-
lupodílela Evropská unie, Státní fond 
životního prostředí ČR a Severočeská 
vodárenská společnost, byl zahájen v 
druhé polovině roku 2004 a celkové 
náklady byly vyčísleny na 900 milionů 
korun.

Červenec 2006
První červencový týden si dali v kláš-

tereckém Kulturním domě dostaveníč-
ko stepaři z celé republiky, aby si užili 
již 14. ročník letní školy stepu. Třicítka 
tanečníků zde vylepšovala pod vede-
ním bratrů Hrubcových své stepařské 
umění.

Ve dnech od 4. do 8. července probě-
hl v Klášterci již druhý ročník festivalu 
Klášterecké hudební prameny. V rámci 
festivalu se uskutečnilo celkem pět kon-
certů. Zatímco první čtyři byly v režii 
profesionálů, kteří si již svými výkony 
na hudebním poli slávu vydobyli, ten 
pátý patřil mladým účastníkům houslo-
vých kurzů, které byly stejně jako loni 
nedílnou součástí festivalu, jehož patro-
nem byl opět houslový virtuos Jaroslav 
Svěcený.

Prvních 14 dní v červenci probíhal 
na sáňkařské dráze na Jezerním vrchu 
výcvikový tábor juniorské reprezentace. 
Bedlivé oko hlavního trenéra reprezen-
tace ČR Luboše Jíry sledovalo hlavně již 
zkušenou dvojici Luboše Jíru ml. a Matě-
je Kvíčalu, o jejichž výkony se v nastáva-
jící sezóně reprezentace opírala. 

Díky čtyřem výhrám v barážových 
soubojích (s Vítkovicemi 19:3, Čako-
vicemi 16:12, Draken-Brno 14:9, Stup-
nem 17:8) a jedné remíze (s Modřany 
7:7) se klášterecké házenkářky po dvou 
letech vrátily do 1. ligy.

Začátek července byl ve znamení 
teplotních rekordů. Tropická vedra si 
pochvalovali hlavně provozovatelé kou-
pališť a prodejci zmrzliny. Po nepříliš 
vydařeném létě roku 2005 praskal kláš-
terecký aquapark opět ve švech.

Klášterečtí dobrovolní hasiči si 
díky úsporám mohli dovolit částeč-
nou renovaci požární stanice. Ušet-
řené fi nanční prostředky investovali 
do pořízení čtyř nových výjezdových 
vrat u garáží. Ta původní už byla 
značně zastaralá, zrezlá, a nedoléha-

Skupina Rangers má i v Klášter-
ci své fanoušky, jak se mohli její 
muzikanti přesvědčit na květnovém 
koncertě v kulturním domě.

Neznámí vandalové se pokusi-
li ukrást „Moudrou“ - bronzovou 
sochu, která shlížela majestátně 
ze svého podstavce v areálu lázní 
Evženie. Lup se sice nepodařil, ale 
socha byla vážně poškozena. Do 
péče si ji tak vzal její autor Karel 
Meloun, který v té době usilovně 
pracoval na soše Pocta klášterec-
kým Brokoff ům. Ta dnes už zdobí 
nově opravené náměstí.

la. Přinášela tak velké ztráty na ener-
giích. Navíc byla ještě dvoukřídlá a 
musela se otvírat ručně. Nová vrata 
jsou již plně automatizovaná.

Fanoušci aut měli možnost zažít netra-
diční podívanou na hřišti Základní školy v 
Petlérské ulici. Se svým uměním se v pro-
gramu Big Foot Show představili kaskadéři 
v čele se svým vedoucím Tomášem Zele-
najem. Jízda po dvou kolech, prorážení 
ohnivé stěny, jízda proti sobě byly pro-
pracované do nejmenších detailů. Zlatým 
hřebem vystoupení pak byla jízda dvou 
monstertracků, které během několika vte-
řin totálně zdemolovaly dvě osobní auta.

Srpen 2006
Rada města schválila zvýšení nájem-

ného v obecních (dříve státních) bytech. 
Využila tak možnost, kterou vlastníkům 

... pokračování příště

UHLO EXPRES
Uhlí - ledvické

- mostecké
- sokolovské

Uhlí od Čermáka a Košaty
do sklepa bez lopaty

Novinka: použití pásového dopravníku

Dále nabízíme:

písky, štěrky
Celý okres Chomutov a okolí

včetně dovozu
Telefon: 474 386 298

602 418 183
602 418 184

Standa Skirka a Martin Průša uspořá-
dali v sobotu 10. června v kláštereckém 
„letňáku“ rokovou párty. Během devíti 
hodin se na pódiu kláštereckého letního 
kina vystřídalo před zraky téměř čtyř sto-
vek diváků sedm kapel z Klášterce i okolí. 
Nejvíc decibelů ze své aparatury vytáhla 
pražská Status Praesents.

Začátek července byl ve znamení tep-
lotních rekordů. Tropická vedra si 
pochvalovali hlavně provozovatelé 
koupališť a prodejci zmrzliny. Po nepří-
liš vydařeném létě roku 2005 praskal 
klášterecký Aquapark opět ve švech.

EUROKOV - setkání uměleckých 
kovářů z celého světa se konalo v Kláš-
terci již popáté. Tradiční akce tentokrát 
v duchu keltské magie přilákala v sobo-
tu 19. srpna do prostoru zámeckého 
parku davy návštěvníků. Na pozvání 
vedení města a samotného organizáto-
ra akce Karla Melouna přijelo na letoš-
ní Eurokov několik známých osobnos-
tí, převážně z oblasti politiky.

bytů dal zákon č. 107/2006 Sb. o jedno-
stranném zvyšování nájemného z bytu. 
V Klášterci činí  růst nájemného pouze 
5,9 %. S ohledem na velikost bytu se 
tak nájemné měsíčně zvýší zhruba o 50 
korun.

Juniorská sáňkařská reprezentace 
se zúčastnila mezinárodních závodů 
na kolečkových saních v Ukrajinském 
Kremenci. Na startu se sešli závodníci 

ze Slovenska, Ruska, Rumunska, Lotyš-
ska, Bulharska, Polska, Ukrajiny a ČR. 
V konkurenci 40 závodníků obsadil 
klášterecký Luboš Jíra 1.místo a obhájil 
tak své umístění z loňského roku.

Návod na to, jak sám sebe usvěd-
čit z krádeže by mohl poskytnout 
mladý muž z Mírové ulice. V 
jeho hlavě se totiž zrodil plán, že 
kamera, umístěná na patře pane-
lového domu, zřejmě hyzdí interi-
ér společné chodby, nebo mu více 
méně zasahuje do soukromí ... 
prostě nemá tam co dělat. Posílen 
alkoholem se tedy vydal tento fakt 
napravit. Zřejmě byl do své myš-
lenky a jednání natolik zabrán, že 
si vůbec neuvědomil, že po celou 
dobu ho dotyčná kamera sníma-
la a nahrávala tiše záznam až do 
chvíle, kdy ji vytrhnul ze zdi. S 
pocitem dobře vykonané práce 
a s tím, že na něj nikdo nemůže 
přijít, protože hlídací agentura ve 
„čtyřistaosmdesátce“ již nefungu-
je, zmizel ve svém příbytku. Jenže 
to se velice mýlil. Tím, že přerušil 
kabel napájející kameru, vyvolal 
poplach u bezpečnostní agentu-
ry VIZAB, na jejichž centrální 
pult byla napojená, a pracovníci 
se dostavili na místo činu během 
okamžiku. Společné shlédnutí 
záznamu strážníky MP a přísluš-
níky policie ČR, se kterými agen-
tura Vizab úzce spolupracuje, pak 
už bylo jen otázkou času. Výsled-
kem byl velmi překvapený výraz 
ve tváři pachatele, když se u jeho 
dveří rozdrnčel zvonek ...   -rony-

Lidská hloupost
nezná mezí

Větrná smršť, která se přehnala 
přes naši republiku ve dnech 18. a 
19. ledna 2007, za sebou zanechala 
škody i v Podkrušnohoří. Jednotka 
požární ochrany města zasahovala 
několikrát výškovou technikou na 
odstraňování střešních krytin, kte-
ré ohrožovaly občany. Většinou ale 
šlo hlavně o likvidace vyvrácených 
stromů nebo spadaných větví jako 
v obci Víska nad Hradištěm (viz 
foto), kde strom zůstal zachycen 
na drátech elektrického vedení a 
bylo nutné jej odstranit. V Kláš-
terci hasiči zasahovali například 
v ulici Husova, Nádražní nebo U 
Koupaliště. Větší škody ale zazna-
menány nebyly.                     -rony-

Větrná smršť velké škody 
naštěstí nenapáchala

Společnost PROCES s.r.o. a 2. organizace 
Sdružení tělesně postižených

v Klášterci nad Ohří Vás srdečně zvou
v sobotu 17. února 2007 od 15:00 hodin

na přednášku významného českého lékaře 
naturopata MUDr. Michaela Kučery

VÝSLEDKY KOSMICKÉ MEDICÍNY
mitochondriální medicína a problematika 

stárnutí (převratná řešení problémů
stárnutí a civilizačních onemocnění).

Bližší informace: 
K. Rychtářová, tel. 607 236 631



Poslední lednovou sobotu se uskutečnil v 
kulturním domě druhý letošní ples – Ples 
města. Návštěvnost tohoto plesu patří 
stabilně k těm slabším. Méně stolů ale na 
druhou stranu znamená více prostoru 
pro tanečníky, kteří nejsou nuceni pře-
šlapovat na místě, ale mohou si dovolit i 
rozmáchlejší taneční kreace. Kapele sice 
trvalo zhruba hodinu, než svými písnič-
kami „vyhnala“ na parket první odvážliv-
ce, ale pak už se celý večer nesl v příjemně 
svižném tempu. Nekonala se žádná hlu-
chá místa, kdy během občerstvovacích 
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Již přes dvacet let je neodmyslitel-
nou součástí řady kláštereckých plesů 
vystoupení mladých tanečníků a taneč-
nic ze „STYLU“. Naposledy mohli jejich 
taneční umění a krásné kostýmy obdi-
vovat návštěvníci Plesu města.

Ples města se nesl ve svižném tempu
pauz kapely osiří parket i pódium. Pře-
stávky mezi jednotlivými tanečními séri-
emi vyplňovala vystoupení tanečníků ze 
Stylu, breakařů ze Styliq Infection nebo 
stepařká čísla Pavla Hrubce. Jediným 
zádrhelem v jinak podařené organizaci 
Plesu města bylo téměř hodinové zpo-
ždění hlavního hosta večera zpěvačky 
Jitky Zelenkové, kterou ohlásil moderá-
tor plesu Michal Jančařík až krátce před 
půlnocí. Díky kadaňské kapele Tandem 
Band, která svým mixem klasických i 
populárních skladeb nechala málokoho 
zahálet u stolu, ale toto zpoždění nikomu 
nevadilo.                                                -lara-

Nicol Gallerová

Tomáš Chaloupka

Adam Čičmanec

Adéla Chaloupková

Daniela Kopecká

Jakub Spurný

Město přivítalo 
nové občánky

 Jitka Zelenková

Text otiskujeme v jeho
originální jazykové podobě !!

Pamětní kniha staničního
úřadu Klášterec nad Ohří
Stanice Klášterec nad Ohří
Přednosta: Jiřička Josef, revident
Zpracovatel: Jiřička Josef, revident
Rok: 1949

Naděje, které jsme vyslovili při ukon-
čení zápisu za r. 1948, - že totiž mír 
bude přece jen v r. 1949 mezi spojenci 
dohodnut - se nesplnily. Dvě nejhlav-
nější podmínky a to mírová smlouva s 
Německem, Rakouskem a Japonskem, 
kromě jiných ještě bodů, nebyly sjed-
nány. Místo toho panuje mezi spojenci 
to, čemu se říká „studená válka“, jejíž 

důsledky jsou zatím pro lidstvo méně 
katastrofálnější, ale stejně zhoubné.
V dubnu 1949 byla zahájena konfe-
rence čtyř mocností v Paříži, ku které 
vzhlížely zraky veškeré světové veřej-
nosti. Souběžně s ní byla vyvolána ve 
světové veřejnosti mírová akce, jež měla 
podpořiti jednání. Na podnět v úředním 
věstníku připojuje se k ní i naše stanice 
odesláním resoluce našemu Národnímu 
shromáždění. Všechny tyto resoluce 
neměly však, bohužel, kýženého výsled-
ku a konference v Paříži ztroskotala.
V těchto neurovnaných mezinárod-
ních poměrech zahajujeme první rok 
našeho pětiletého plánu, jež je plánem 
výstavby a přestavby našeho hospodář-
ství. Je to cesta dalšího zlepšení životní 
úrovně všeho pracujícího lidu, a cesta k 
socialismu. Úřední věstník ministerstva 
dopravy vychází ve slavnostní úpravě s 
výtahem z projevu presidenta Gottwal-
da a s prohlášením svazu zaměstnan-
ců v dopravě, úřední list ředitelství v 
Ústí n/Labem vychází se slavnostním 
titulním listem. Stanice jsou slavnost-
ně vyzdobeny, rovněž tak lokomotivy, 
železničářské hudby hrají v dílnách na 
přivítanou první směně.
Rok 1949 byl rokem velké přeměny čes-
koslovenských státních drah v národní 
podnik, jenž nese název „Českosloven-
ské dráhy, národní podnik“. Rozvíjí se 
dále pracovní úsilí o zvýšení výkonu 
zaměstnanců t.zv. „vstřícnými plány“, 
jež jsou pokračováním „nadplánů“ z 
r.1948. Cílem těchto vstřícných plá-
nů je, splnit pětiletku za čtyři roky. Ve 
všem projevuje se snaha po dalším zli-
dovění administrativy. Tak byl vydán 
výnos o srozumitelnosti předpisů. V 
tomto roce byla také uskutečněna reor-
ganisace služby stavebně-udržovací, při 
niž z dosavadních trasových stavebních 
správ se staly technické správy (u nás 
Karlovy Vary) a zvětšením dosavadních 
traťmistrovských úseků se staly traťové 
stavební správy s rozšířenou pravomocí 
(u nás Kadaň hlavní n.).
Je třeba se zmínit i o IX. sjezdu, komu-
nistické strany Československa, jenž 
má význam celonárodní (úř.věstník 
č.22) a který se pořádal v květnu. 
Darem tomuto sjezdu byla úspěšná 
akce dopraváků „měsíc vzorné práce“, 
jíž jsme se také účastnili. Nepopíratel-
ný krok kupředu na cestě ku zlepšení 
životní úrovně provedla tím, že v září 
t.r. uvolňuje z přídělového systému veš-
keré pečivo, chléb a mouku. Mohlo se 
tak státi proto, že veškerý pracující lid 
zvýšil své výrobní tempo. 
Tak od zahájení druhé světové války v 
r.1939, t.j. přesně po 10 letech, zrušilo se 
první válečné omezení. 

pokračování příště

Pohled do minulosti očima 
přednosty stanice

Druhým lednovým koncertem, který 
uspořádala základní umělecká škola pro 
milovníky klasické hudby, bylo vystoupe-
ní Pražského saxofonového kvarteta. Pře-
stože je saxofon v povědomí lidí zapsán 
jako jazzový nástroj, předvedli přítomní 
hudebníci kláštereckému publiku, že 
„saxík“ zní stejně dobře v swingových, 
populárních i klasických skladbách speci-
álně pro něj upravených. 
Protože se saxofon zařadil do rodiny 
dechových hudebních nástrojů jen něco 
málo před 160 lety a období jeho nej-
větší slávy spadá do první poloviny 20. 
století, zněly velkým renesančním sálem 
kláštereckého zámku převážně skladby 
„moderní“. Populární písničky Jaroslava 
Ježka střídala  Měsíční serenádu „krále 
swingu“ Glenna Millera nebo regtimy 
černošského muzikanta a skladatele Scotta 
Joplina. Členové pražského saxofonového 
kvarteta možná nejsou tak slavnými saxo-
fonisty jako Felix Slováček, bývalý americ-
ký prezident Bill Clinton či Líza Simsno-
vá z populárního animovaného seriálu. 
Svému nástroji ale rozumí. O něco méně 
však rozumí svým posluchačům, kteří by 
možná ocenili více hraní a méně povídá-
ní. Vždyť k silnému hudebnímu prožitku 
není zapotřebí znát všechna životopisná 
data skladatelů.                                        -lara-

U zrodu Tanečního klubu STYL 
manželů Novotných, kterým za dobu 
jeho trvání prošly stovky mladých 
lidí, stáli v 80. letech Antonín Trejbal 
a Dagmar Megová. „Tonda Trejbal ale 
potom odešel na vojnu, Dáša se vdala 

a taneční klub jsme převzali já a moje 
žena, která je mimochodem Dášinou 
sestrou,“ vzpomíná na počátky svého 
působení u STYLU Zdeněk Novotný. 
„Nejprve jsme fungovali pod Měst-
ským kulturním střediskem a nyní 
působíme již 17 let v kulturním domě.  
Člověku se ani nechce věřit, že je to tak 
dlouho, ale když už u nás máme děti 
bývalých členů...“ Od té doby, co se 
stali vedoucími STYLU, věnují Zde-
něk a Petra Novotných většinu svého 
volného času tanci a všemu, co s ním 
souvisí. A není toho málo. Za něko-
likaminutovými vystoupeními, která 
lidé vidí na plesích, stojí bezpočet 
hodin tréninků, přípravy choreogra-
fi í, mixování hudby, šití kostýmů a k 
vedení tanečního klubu patří i méně 
příjemné organizační a účetnické 
záležitosti. „Protože manželka absol-
vovala taneční konzervatoř a teď stu-
duje v Českých Budějovicích hudební 
výchovu, má na starosti vše, co patří 
k tanci jako takovému, mojí parketou 
je účetnictví  a to, co souvisí s úpravou 
hudby, která se v dnešní době provádí 
kompletně na počítači,“ vysvětluje 
dělbu práce Zdeněk Novotný. Veli-
ce důležitou součástí jednotlivých 
vystoupení jsou kromě choreografi e 
a hudby také kostýmy. „Nové kos-
týmy musíme děvčatům pořizovat 

každý rok. Choreografi i nebo hudbu 
si lidé příliš nepamatují, nových kos-
týmů si ale všimnou hned, a proto je 
nemůžeme točit pořád dokola. To by 
se brzo okoukalo. Máme štěstí, že se 
nám o kostýmy už řadu let obětavě 
stará paní  Bednářová. I tak nás ale 
pořízení jedněch šatů vyjde zhruba na 
pět tisíc. Šaty na kankán stojí dokonce 
osm tisíc. Pak jsou tu boty, které sice 
děvčata neprotancují za večer, ale 
když pak musíme pořídit najednou tře-
ba 14 párů za 7 tisíc, je to pro nás velká 
suma. Připočtěte peníze na kosmetiku 
a doplňky a uvidíte, že to opravdu není 
levná záležitost. Peníze za vystoupení, 
fi nanční podpora od města a příspěv-
ky od členů STYLU tyto náklady sice 
pokryjí, ale rozhodně se něco tako-
vého nedá dělat s vidinou nějakého 
zisku,“ odhaluje Zdeněk Novotný 
fi nanční zákulisí. Jak podotýká, se 
sponzorskými penězi počítat nemo-
hou, protože dnes je v kurzu spíš 
sponzorování tenisu nebo hokeje. A 
jak dodává: „tancovat s reklamou na 
zádech opravdu nechceme.“
Nejvíc napilno má STYL samozřejmě 
během plesové sezóny, zhruba od 
začátku prosince do konce března. 
„Kromě Klášterce, kde vystupujeme tra-
dičně na plese seniorů a na plese města, 
jezdíme na plesy do Karlových Varů, 
Jáchymova, Chodova... Jsou místa, na 
která se rádi vracíme opakovaně. Nejra-
ději máme asi seniorský ples v Klášterci, 
kde je úžasná atmosféra. Často si tam 
odbývají svůj křest ohněm ti nejmladší, 
kteří potřebují nasbírat odvahu veřejně 
vystupovat a tady se jim vždy dostane 
senzačního přijetí. Jsou ale bohužel i ple-
sy nebo zábavy, se kterými máme špat-
né zkušenosti,“ lituje Zdeněk Novotný. 
Ano, chování návštěvníků některých 
typů plesů a zábav je, přiznejme si to, 
nechutné a o zážitky s dotěrnými opil-
ci nestojí ani tanečníci, ani manželé 
Novotní. Škoda, že takové zkušenosti 
zažili i na domácí půdě.
Pravidelné tréninky, disciplína, 
hodiny strávené česáním a líče-
ním, hlídání váhy - to vše k životu 
v tanečním klubu STYL manželů 
Novotných samozřejmě patří. Záře 
refl ektorů, potlesk diváků, parta 
mladých lidí  a v neposlední řadě i 
jedinečná taneční průprava ale tuto 
námahu jistě vynahradí.            -lara-

STYL provází plesy již neuvěřitelných 20 let

Adam Říha

Sára Nápravníková

BB ELEKTROMONTÁŽE s.r.o. Klášterec nad Ohří
přijmou kvalifi kované elektrikáře/elektromontéry

NA TRVALÝ ÚVAZEK
Práce převážně v regionu.

Kontakt : 602 467 656 nebo 724 106 642

Zámeckým sálem se 
linuly tóny saxofonů

Městská knihovna v Klášterci nad Ohří  
vyhlašuje IV. ročník literární soutěže 

„PISÁLEK 2007“
Své práce můžete do 28. dubna 2007 
odevzdat osobně, případně je poslat 
poštou. Propozice a podrobnější infor-
mace naleznete na webu knihovny 

www.knihovna.klasterecko.cz
od 1.2.07. Vyhodnocení soutěže pro-
běhne 7. června 2007. Autoři vítězných 
prací budou na vyhodnocení pozváni 
osobním dopisem. Velice se těšíme na 
Vaši účast, tak NESUŠTE SVOJI TVORBU 
V ŠUPLÍCÍCH PSACÍCH STOLŮ.
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Dospělí

č.9 - Simona Martincová (*91)
Tato velmi nadějná juniorka vybojova-
la tyto výsledky: 1. místo v aerokickbo-
xingu na turnaji Leon Open v Mostě, 
3. místo v aerokickboxingu na Národ-
ním poháru v Klatovech, 4. místo v 
lightcontactu na mezinárodním turnaji 
Kosa Cup v Praze a 5. místo v lightcon-
tactu na Mistrovství ČR v Chrudimi 
č.10 - Stanislav Kodýtek (*91)
Bronzový medailista z MČR  v mlad-
ším dorostu vybojoval také 4. místo na 
mistrovství Čech v kategorii staršího 
dorostu v kulturistice.

č.19 - Vasil Želev (*44)
Letitý trenér mladých zápasníků, za 
kterého mluví výsledky. Oddíl zápasu 
je jedním z nejúspěšnějších v histo-
rii kláštereckého sportu, ze kterého 
vyrostl nejeden reprezentant ČR

č.23 - František Šíma (*54)
Sportovec tělem i duší, jenž svoji tre-
nérskou dráhu věnuje hlavně fotbalo-
vé mládeži. Ale jeho jméno lze spojit i 
s hokejem, saněmi, lyžováním atd.

č.1 - Roman Keřka (*72)
Po počátečních potížích v uplynulé 
sezóně dokázal své jezdecké umění 
a získal stříbrný double - na mis-
trovství ČR a Evropy. 
č.2 - Jan Říha (*87)
Kraluje ve sjezdu na divoké vodě. V 
loňském roce získal titul mistra ČR 
ve Špindlerově Mlýně a vybojoval 5. 
místo na Mistrovství světa
č.3 - Jan Böhm (*77) 
V loňském roce věnoval vše pro 
sportovní kariéru a výsledkem jeho 
snažení je zisk titulu mistr Čech a ČR. 
Zároveň mu patří 7. místo na ME
č.4 - Milan Gerši (*87)
Ve sportovní disciplíně „kickbox 
- fullcontact“ vybojoval na meziná-
rodním turnaji Czech Open i na tur-
naji Klatovy Open shodně 3. příčku
č.5 - Pavel Damašek (*78)
Brankářská jednička a velká opo-
ra kláštereckého hokejového „A“ 
mužstva, podávající stabilní výkony

č.14 - Nikolas Šarkézy (*93)
Držitel tří titulů mistra ČR za loňský 
rok v klasickém zápase ř.ř. a volném 
stylu je nejúspěšnějším kláštereckým 
zápasníkem hájícím od nové sezóny 
barvy Chomutova

č.7 - Luboš  Jíra jun. (*90)
Pilíř juniorské reprezentace obsadil 
jako nováček ve světovém poháru 
juniorů celkově 15. místo a ve dvoji-
cích s Matějem Kvíčalou 7. příčku
č.8 - Lucie Drobná (*91)
Stolní tenisté se mohou pyšnit, že 
mají ve svém středu ligovou hráčku 
a reprezentantku ČR, dosahující vel-
mi kvalitních výsledků

Mládež 15 - 18 let 

Trenéři

č.21 - Veronika Blašková (*84)
Věkem sice mladá, ale na zkušenosti 
bohatá trenérka se věnuje mládeži. 
Úspěchy, které dosahují její svěřenci 
na závodech, jsou výsledkem dobře 
odvedené práce

1 7 13 19

2 8 14 20

3 9 15 21

4 10 16 22

5 11 17 23

   autokros    saně    zápas ř. ř.    zápas ř. ř.

   saně   zápas ř. ř.   st. tenis   kanoistika

   fi tness    kickbox    šachy    atletika

   aerobic   minikáry   kulturistika   kickbox

   atletika   hokej   šachy    kopaná

MLÁDEŽ DO 14 LETMLÁDEŽ DO 18 LET TRENÉŘIDOSPĚLÍ

Případné dotazy volejte na tel.: 474 371 148 nebo mob.: 606 625 669

Zvolte sami nejlepšího kláštereckého sportovce roku 2006
 !!! Uzávěrka ankety je 28. února 2006 !!!

č.13 - Josef Kolba (*92)
Svou stabilní špičkovou formu doká-
zal mladý zápasník získáním titulu 
mistra ČR ve volném stylu a 3. mís-
tem na MČR v klasickém zápase ř.ř. 

Mládež do14 let

č.20 - Luboš Jíra sen. (*68)
Bývalý úspěšný sáňkařský reprezen-
tant a olympionik dnes vede mládež-
nickou reprezentaci ČR

č.22 - Marie Palátová (*59)
Dlouholetá cvičitelka jazzgymnastiky, 
jógy a hlavně aerobicku se věnuje 
ženám i mužům všech věkových 
kategorií mnoho let. Jejích rad a zku-
šeností využívají všichni, kdo si oblí-
bili cvičení s hudbou

č.25 - Vlastimil Argman (*51)
Stále aktivní sportovní nadšenec, 
který v Klášterci prožil své sportovní 
mládí jako fotbalista a hokejista

č.26 - Josef Keřka (*42)
Jedna ze stále aktivně závodících 
autokrosových legend. V republiko-
vých soutěžích je nutné být před ním 
pořád ve střehu

Zasloužilý sportovec

č.27 - Helena Spáčilová (*33)
Dlouholetá cvičitelka v oboru Sportu pro 
všechny v letech 1950 - 85 včetně kva-
lifi kace rozhodčí. Byla účastníkem všech 
hromadných vystoupení (Spartakiád)

č.28 - Václav Šíma (*25)
Svoji fotbalovou kariéru vyměnil za 
dlouholeté působení v kláštereckém 
sportu jako funkcionář. Bez jeho 
aktivní účasti by dnes možná nebyl 
zimní stadion zastřešen

č.29 - Zdeňka Fryčková (*38)
Kde se hrál volejbal, tam se vždy její 
jméno objevilo. Byla velmi aktivní hráč-
kou ženského volejbalového týmu

č.11 - Vít Štambera (*91)
Atletice se věnuje teprve 2 roky. V loň-
ském roce získal několik medailí z kraj-
ských přeborů a splnil hned tři limity na 
MČR v hale i na dráze. V halové sezoně 
získal v běhu na 1500m 2.místo a na dráze 
v běhu na 800m 5.místo. Patří  do širšího 
výběru ČR. V celorepublikových tabul-
kách v běhu na 800m mu patří 3.místo

ZASLOUŽILÝ SPORTOVEC

28
  funkcionář

25
   hokej

30
   hokej

2926
   volejbal

27

6 12 18 24
   kanoistika   nár. házená   kopaná    nár. házená

   autokros    tělovýchova

č.6 - Judita Myslíková (*83)
Kapitánka a opora kláštereckých házen-
kářek. Patří mezi nejlepší útočnice 1. 
ligy. Loni získala již druhý titul MČR s 
družstvem Chomutova, kde hostovala. 
Její velký talent pak potvrdila nomina-
ce a účast ve výběru reprezentace 
západu v utkání Čechy - Morava

č.12 - Jaroslav Volák (*90)
Trojnásobný medailista z Mistrov-
ství ČR ve slalomu na divoké vodě. 
Na tyto velké úspěchy dosáhl se 
svým týmovým partnerem Tomá-
šem Pánkem, ale i v jednotlivcích 
získává mnohá ocenění

č.24 - Lýdie Suková (*62)
Trenérka národních házenkářek. V 
loni svým vstupem pomohla vyhrát 
kvalifi kaci o první ligu. Svým přístu-
pem vytváří skvělou atmosféru v 
družstvu. Ve své trenérské kariéře 
dokázala vyhrát čtyři tituly v soused-
ním Chomutově. Jako hráčka má na 
kontě jeden titul a vyhlášení národní 
házenkářky roku 1994

č.30 - Zdeněk Jaroš (*51)
Další z kategorie sportovních živlů. 
Jeho jméno fi gurovalo na soupis-
kách hokejistů, fotbalistů a mnohých 
jiných sportů. Ve sportovních kuloá-
rech je znám pod přezdívkou „Čam-
bus“. Své bohaté hokejové zkušenos-
ti stále předává mládeži jako trenér

č.17 - Ondřej Toman (*97)
Ve svém věku se stává postrachem 
šachovnic. 3.místo v kategorii H-10 ve 
fi nále krajského přeboru, 5.místo v rapid 
šachu a 2. místo na MČech v Sloupě v 
Čechách jsou jeho velkým úspěchem

č.15 - Helena Grussová (*93)
Tato šachistka bezpečně poráží i mužské 
protějšky. Získala 1.místo v kategorii H-
14(chlapci), v rapid šachu ÚŠS 1.místo 
mezi dívkami a 4. místo celkově. Na 
MČech do 16 let skončila čtvrtá

č.18 - Marek Krátký (*93)
Velká naděje kláštereckého fotbalu 
kope za žákovský divizní „B“ tým 
Teplic, kde by si měl od příštího roku 
zahrát českou ligu

č.16 - Michal Biša (*95)
V uplynulém roce vyhrál, co se dalo. Je 
mistrem ČR (do 12let), získal pohár pre-
zidenta AČR a AUMK. V sezóně byl cel-
kem 24x na prvním místě a v žádném 
závodě nechyběl na stupních vítězů!

Mládež do14 let
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MLÁDEŽ DO 14 LET DOSPĚLÍ
1. 1.
2. 2.
3. 3.

MLÁDEŽ 15 - 18 LET Kupony zasílejte na adresu: Klášterecké noviny, 
Chomutovská 206, 43151 Klášterec nad Ohří nebo 
je odevzdejte na sběrných místech: Trafi ka U Buldo-
ka, Polní ulice nebo Tabák, nám. Dr. E. Beneše. 

!! Prosíme vyplňte všechny kategorie !!

TRENÉŘI
1. 1.
2. 2.
3. 3.

  jméno a adresa čtenáře:

HLASOVACÍ KUPON

Vážení čtenáři a sportovní fandové, opět máte možnost zvolit nejlepšího sportovce 
města Klášterec nad Ohří, tentokrát za rok 2006. Oproti minulým dvěma ročníkům 
nastalo několik změn. V letošní anketě nebudete volit kolektiv a talent roku. Na anket-
ním lístku také nenajdete kolonku „Zasloužilý sportovec“, i když v celkové nominaci 
zařazena je. Tato anketa je doplňková, protože tak chceme připomenout sportovce, 
kteří hájili barvy našeho města v letech minulých a kteří si zaslouží, abychom jim za 
jejich úsilí a práci poděkovali. Voláte nám dotazy, kolik můžete zasílat anketních lístků. 
Odpovídáme - je to jen a jen na vás. Čím víc, tím lépe nejen pro sportovce, ale i pro 
vás samotné, protože anketní lístky jsou slosovatelné a máte možnost získat zajímavé 
ceny. Prosíme vás jen, abyste na hlasovacím kuponu vyplňovali kompletně všechny 
nominované kategorie, nejen vašeho oblíbeného favorita. Vyvrcholením ankety bude 
vyhlášení nejlepších sportovců na „Plese sportovců“ pořádaném 10. března 2006 v 
kulturním domě. Lístky na tento galavečer sportovců budou v předprodeji a včas vás 
upozorníme na jejich prodej. Upozorňujeme, že slosovatelné budou jen anketní lístky 
z našich novin, které budou kompletně vyplněné! Anketa trvá do 28. února. 

Jméno a adresu vyplňte kompletně, abychom Vás mohli kontaktovat v případě Vaší výhry!!

Kino Svět Klášterec nad Ohří
tel.:474 375 701

Program únor 2007

2. února od 19 hodin
MATURITNÍ PLES GSOŠ KLÁŠTEREC - OKTÁVA

4. února od 14 - 17 hodin
DĚTSKÝ KARNEVAL

Hry - diskotéka - skluzavka - strašidelný sklep - soutěž masek.
V režii Divadla bez angažmá.
Jednotné vstupné: 50,- Kč

9. února od 19 hodin
MATURITNÍ PLES GSOŠ KLÁŠTEREC - 4. S

13. února od  8.15 a 11.00 hodin
INDONÉSIE - ZEMĚ TISÍCE OSTROVŮ

Přednáška s velkoplošnou diashow pro ZŠ a SŠ.

15. února od 18 hodin
FOLKOVÁ EVŽA

Hrají: Žalman a spol., Jindra Kejak, Pepa Štross, Kvinta - vítěz Porty 2006.
Uvádí Pepa Štross.

Vstupné: 150,- Kč   důchodci: 100,- Kč

16. února od 19 hodin
MATURITNÍ PLES GSOŠ KLÁŠTEREC - 4. G

24. února
PLES PORCELÁNKY

26. února od 19 hodin
MOTÝLI

Co je víc? Milovat nebo být volný jako motýl?
Love story plná humoru a nečekaných poznání.

Hrají: Valérie Zawadská, Vojta Kotek, Klára Jandová, Richard Trst´an.
Vstupné: 150,- Kč  důchodci 100,-Kč

Kulturní dům
Klášterec nad Ohří            tel.:474 375 726

DĚTSKÉ PŘEDSTAVENÍ:
31. středa a 1. čtvrtek
v 16.00 a 18.00 hodin

HAPPY FEET*
USA 2006, 108 minut, český dabing. 
Pokud nedovedete zpívat, jste mezi tučňá-
ky z arktických plání nikým. Tučňák Brum-
la je bohužel tím nejhorším zpěvákem 
na celém širém světě. Co mu však chybí 
tuhle, nechybí mu tamhle. Je totiž skvělý 
tanečník, ba co víc, je blázen do stepu. 
Brumla je prostě natolik jiný, že jej přísný 
vládce národa tučňáků, stařešina Noah, 
nadobro vyloučí z komunity. Náš hrdina 
se poprvé v životě dostane mimo domov 
a v dálavách se setkává s věru podivnými 
brachy, kteří sice tučňáky bezesporu jsou, 
ale vůbec tak nevypadají  ...

Mládeži přístupné,
Vstupné: 60,- Kč

2. pátek
KINO NEHRAJE

3. sobota v 19.00 hodin
ŠŤASTNÉ A VESELÉ*

Francie/Německo/VB/Rumunsko 2005, 
116 minut, české titulky. Tento fi lm je 
inspirován skutečným příběhem, který se 
odehrál v zákopech První světové války 
na Štědrý večer roku 1914. Tu noc jedna 
významná událost změnila osudy čtyř 
postav: skotského kněze, francouzského 
lajtnanta, výjimečného německého teno-
ra a té, kterou miloval. 

Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 60,- Kč

4. neděle
KINO NEHRAJE

PRO DĚTI:
5. pondělí a 6. úterý

v 16.00 a 18.00 hodin
LOVECKÁ SEZÓNA*

USA 2006, 87 minut, český dabing. Ani-
movaná komedie. Do života Booga, zdo-
mácnělého medvěda grizzlyho, vtrhne 
jako uragán vychrtlý a upovídaný jelen 
Elliot. Když Elliot Booga přesvědčí, aby 
opustil svůj pohodlný domov  a okusil, jak 
chutná život v opravdové přírodě, věci se 
rychle začnou vymykat kontrole. 

Mládeži přístupné
Vstupné: 65,- Kč                                         

                                                         
7. středa v 19.00 hodin

POTOMCI LIDÍ*
VB/USA 2006, 110 minut, české titulky. 
Planeta Země, rok 2027. Už devatenáct let 
se nenarodilo jediné dítě. Díky totalitnímu 
zřízení dokáže jediná Velká Británie odolá-
vat všeobjímajícímu chaosu. 

Mládeži do 15 let nevhodné
Vstupné: 65,- Kč

8. čtvrtek v 19.00 hodin
DOBRÝ ROČNÍK*

USA/VB 2006, 118 minut, české titulky. Film 
vypráví příběh londýnského experta v obo-
ru investic Maxe Skinnera (Russell Crowe), 
který se po smrti svého strýčka vrací na 
vinici, kde prožil nejkrásnější část dětství. 

Mládeži přístupné
Vstupné: 65,- Kč

9. pátek v 19.00 hodin
PRÁZDNINY*

USA 2006, 138 minut, české titulky.  
Amanda (Cameron Diaz)  a Iris (Kate 
Winslet).  Po vzájemném ujištění, že v 
okolí ani jedné z nich není žádný chlap, 
který by jejich deprese ještě prohloubil, 
míří Amanda do sychravé Anglie a Iris do 
Kalifornie, aby si bez chlapů v klidu užily 
vánoční prázdniny. 

Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 65,- Kč

                                                                    
                                          

PROJEKT 100 – 2007
10. sobota v 19.00 hodin

CESTA DOMŮ*
Čína 1999, 87 minut, české titulky. Režie: 
Zhang Yimou. V okouzlujícím příběhu 
o lásce a ztrátě jsou ve hře dvě srdce. 
Učitel, jenž chce předat své znalosti další 
generaci, a dívka z venkova, která touží 
sdílet svou duši s mužem, jehož miluje. 
Vzpomínky a oslava léta v zimě života.
Mládeži přístupné                                                       

Vstupné: 60,- Kč

11. neděle 
KINO NEHRAJE

12. pondělí a 13. úterý v 19.00 hodin
PARFÉM: PŘÍBĚH VRAHA*

Německo/Francie/Španělsko 2006,
148minut, české titulky.
Jean-Baptiste Grenouille začínal své uče-
ní v parfumérii pana Baldiniho. V umění 
míchání vůní brzy svého mistra předčil, 
ale toto umění se záhy stalo jeho posed-
lostí. Díky utkvělé představě zachytit lid-
ské aroma začne  bez zábran vraždit mla-
dé dívky, jejichž vůně ho zaujme. 

Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 60,- Kč

14. středa a 15. čtvrtek v 19.00 hodin
SAW III* 

USA 2006, 107 minut, české titulky. Jig-
sawovi, obávanému mozku v pozadí 
krutých a promyšlených her, v nichž 
jeho oběti svádějí boj o vlastní životy, se 
s pomocí jeho nové učednice Amandy 
podařilo znovu uniknout policii a zmizet. 
Mládeži do 18 let nepřístupné Vstup-
né: 65,- KčMládeži do 12 let nepřístupné

Vstupné: 70,- Kč

Zámek Klášterec nad Ohří
tel.:474 375 436

KONCERTY

 9. února 2007  v 18 hodin v renesančním sále zámku
VEČER SPIRITUÁLŮ

Základní umělecká škola ve spolupráci se Zámkem v Klášterci nad Ohří pořádá  koncert 
mužského pěveckého kvarteta QVOX
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Naše ligové družstvo se o víkendu 
zúčastnilo celkem dobře obsazeného 
halového turnaje. Z ligových oddílů 
bylo přítomno družstvo Klášterce, 
Chomutova a Tymákova. Z oblastních 
soutěží pak domácí Most a družstva 
Bakova a Jihlavy. Za klášterecký tým 
nastoupila v obraně po tříleté odmlce 
Markéta Šimková a dokazovala, že bude 
do jarních bojů určitě posilou. Mimo jiné 
byla vyhlášená jako třetí nejlepší obránky-
ně turnaje. V kategorii brankářek vyhrála 
naše Vanda Zahradníková, která zejména 
v posledních dvou zápasech podala velmi 
dobrý výkon. Kapitánka Dita Myslíková 
pak skončila na třetím místě mezi útoč-
nicemi. Po celkem dobrém výkonu 
házenkářky skončily na druhém místě. 
Tým se teď bude měsíc věnovat fyzické 
přípravě, která pak v březnu přejde na 
míčovou techniku a nacvičování akcí.

Naše družstvo odehrálo turnaj v této 
sestavě: Zahradníková, Chvátalová 
- Němečková, Šimková, Uzsáková, 
Kováčová - Sochorová 41 branek, Mys-
líková 31, Houšková 23, Lhotská 17.
Výsledky: Most - Klášterec 18:29, 
Klášterec - Chomutov 17:24, Kláš-
terec - Jihlava 26:13, Tymákov - 
Klášterec 14:18, Bakov - Klášterec 
17:23. Hrálo se 2x25 min.

Konečné pořadí:
1. Chomutov                 115:78 10b.
2. Klášterec                    113:86   8b.
3. Tymákov                    108:88   6b.

Kanoisté z Klášterce bilancovali loňskou úspěšnou závodní sezonu. Opět 
medailově uspěli na mezinárodní scéně i na mistrovství republiky. Opět 
se jako v předcházejících  sezonách povedlo získat titul mistra ČR. Konec 
devadesátých let a začátek milénia je nejúspěšnější období v šedesátileté 
historii oddílu. 
Titul mistra republiky získal Jan Říha. Přesto je pro něj loňská sezona zkla-
máním. „Chtěl jsem vyskočit na bednu na  letošním Mistrovství světa, které 
se jelo po 40 letech v České republice v Karlových Varech.  Páté místo je roz-
hodně zklamáním. Ani mě netěší, že jsme zajeli jednu z nejrychlejších jízd 
závodu. Bohužel se sčítají jízdy dvě a ta druhá se nepovedla.“
Dalšími medailisty tentokrát z juniorského mistrovství republiky byla 
deblová dvojice Jaroslav Volák-Tomáš Pánek. „Druhé místo bylo i pro nás 
překvapení, v silné konkurenci a těžkém závodě nám to vyšlo. Tomáš měl 
předloňskou sezonu zdravotní problémy a ani loni tréninku moc nedal. A 
to mě od něj  trochu mrzí,“ říká Jaroslav Volák, který si přivezl z mistrov-
ství tři medaile. Bronzovou medaili získala hlídka singlkanoistů ve složení  
Jaroslav Volák-Milan Pokorný a Martin Kočí. „V těžkém závodě, ve kterém 
vyhořela spousta favoritů, mi to sedlo. Škoda, že mi to takhle nešlo v indivi-
duálním závodě,“ lituje Milan Pokorný. Kajakářská hlídka ve složení Jaro-
slav Volák-Tomáš Pánek-Tykal Jiří vybojovala 3.místo.
V současné době na závodníky čeká zimní dřina: posilovna a tělocvična.

S mnohačetnými podlitinami po 
celém těle, několika stehy na bradě ale s 
očima zářícíma štěstím se vrátil z juni-
orského mistrovství světa na saních 
klášterecký závodník Luboš Jíra jun. 
Dráha v italské Cesaně - ve středisku 
zimních sportů, kde se odehrávaly loň-
ské olympijské hry - není mezi sáňkaři 
zrovna oblíbená a jak závodníci, tak 
i funkcionáři neskrývají kritiku nad 
její nebezpečností. Své o tom ví nejen 
naše závodnice Markéta Jeriová, která 
loni nedojela první jízdu olympijského 
závodu a olympiáda tak pro ni skončila 
za pouhých 52 vteřin. Tvrdost ledové-
ho koryta v Cesaně okusil i Luboš Jíra 
společně se svým partnerem na dvoj-
saních Matějem Kvíčalou, když v tré-
ninkové jízdě nezvládli jednu ze zálud-
ných zatáček, dostali se až do bednění 
a totálně zlikvidovali závodní saně. V 
tom momentě asi nebolely tolik mod-
řiny jako fakt, že nemají na čem jet ost-
rý závot o titul mistra světa. Naštěstí i v 
tomto tvrdém sportu se najdou féroví 
lidé, kteří umí pomoci. V Lubošově 
případě nabídl pomocnou ruku tým z 
Norska. Vyměnit závodní saně za jiné 
je ale jako přesednout z osobního auta 

do těžkotonážního kamionu. Jíra s Kví-
čalou měli jen jednu tréninkovou jízdu, 
tedy jen jednu šanci si saně vyzkoušet, 
než se postavili na ostrý start. Zdra-
votní omezení z pádu v tréninku a cizí 
závodní saně byl pro ně velký handi-
cap. Přesto dokázali sjet nepříjemnou 
dráhu v osmém nejrychlejším čase na 

světě. Proto ty Jírovo zářící oči, proto 
ty modřiny tolik nebolí. A nic na tom 
nemění ani to, že v jednotlivcích byl 
Luboš Jíra diskvalifi kován pro nedojetí 
závodu, když opět nezvládl záludnost 
tratě. Vždyť je společně s Matějem 
Kvíčalou osmým nejrychlejším junior-
ským sáňkařem na světě!

Jíra s Kvíčalou jsou osmým nejrychlejším párem na světě

Loňská sezona byla pro kanoisty velmi úspěšná Turnaj házenkářek v Mostě

Anketa „Sportovec roku 2006“

 Matěj Kvíčala, Luboš Jíra jun. a trenér Luboš Jíra sen.


